

新婚女儿"运气逼人" 商人喜结良机赢大奖。 RM 4.700,000。00



Daughter's Wedding Brings Luck To Businessman Who Won RM4,700,000 During CNY!

A construction businessman in his 60s, from Selangor won a total of RM4,700,000 when his lucky number "427584" was drawn as the first prize of Toto 6D on Tuesday, 12 February 2013 (Draw No. 3836/13).

This Toto loyalist of over 20 years had an interesting story to share. On his daughter's pre-wedding party last year, while all were having a jovial time, a family member funnily suggested that the bride was the luckiest on her big day and playfully arranged for her to pick a few numbers from 0 to 10. She picked 4, 2, 7, 5, 8 & again 4.

Since then, this winner, the bride's father who is a Toto 6D regular, started betting on "427584" with RM20 almost every draw. He topped up his bet when his newly-wed daughter came back for CNY celebrations and her "lucky pick" at her pre-wedding party was brought up during conversation at a CNY gathering.

一位年届60余岁。来自雪州的建筑商人于2013年2月12日 (星期二),在第3836/13开彩期中凭其幸运号码-"427584"击中 多多百万字首奖,开心抱走总值RM4,700,000巨奖。

这位追捧多多游戏逾20年的忠实客户开心地分享了其有趣的中奖故事。 去年,在女儿出阁前夕办的一场派对中。正当众人都在派对上 与准新娘分享喜悦时,在场的一位家庭成员就笑称。即将出嫁的新 娘肯定"這会逼人",因此即兴要她从0到10选出几个幸运号码。她 陆续选出了4、2、7、5和8,还重复地选出了4这个号码。

从那天开始,这位准新娘的父亲,也是忠实追捧多多百万字游戏 (Toto 6D) 的客户就几乎在每一个开彩期,都以20令吉投注 "427584"这个百万字号码。近来,当新婚的女儿返娘家庆祝农历 新年时,聚会上又有人重提女儿在出嫁前夕的派对上选幸运号码。 因此这位父亲决定加码投注该中奖号码。









3114.700.0

一位年届60余岁、来自雪州的建筑商人于2013年2月12日(星期二) 在第3836/13开彩期中凭其幸运号码 - "427584" 击中多多百万字首 奖, 开心抱走总值RM4,700,000巨奖。

这位赢家开心地分享了其有趣的中奖故事。去年, 在女儿出阁前夕 办的一场派对中,在场的一位家庭成员就笑称,即将出嫁的新娘肯 定"运气逼人",因此即兴要她从0到10选出几个幸运号码。她陆续 选出了4、2、7、5和8,还重复地选出了4这个号码。从那天开始, 这位大赢家就几乎在每一个开彩期投注"427584"这个百万字号码。 当询及如何运用这比财富时,他会为每一名孩子购置一间屋子。 追之也!

A construction businessman in his 60s, from Selangor won a total of RM4,700,000 when his lucky number "427584" was drawn as the first prize of Toto 6D on Tuesday, 12 February 2013 (Draw No. 3836/13). The winner had an interesting story to share. On his daughter's prewedding party last year, a family member funnily suggested that the bride was the luckiest on her big day and playfully arranged for her to pick a few numbers from 0 to 10. She picked 4, 2, 7, 5, 8 & again 4. Since then, this winner started betting on "427584" almost every draw. Asked about the grand plan for his new-found fortune, the businessman said he wanted to buy a house for each one of his children.

Go For It!





- * Due to space constraint, NOT all winning tickets are included in this poster.
- *因为空间有限,其他的赢奖彩票未能刊登在此海报内。







Ref No: wmp/54/2013